
Cie 
R&OB

23-6-
2016

Zodra nulmeting is uitgevoerd en 
een plan van aanpak opgesteld 
mbt woonwagenlocaties legt het 
college dit onderwerp opnieuw 
voor aan de raad/raadscommissie.

De Ruiter SD  4/7 - De financiele afwikkeling is 
24 juni besproken. Het 
achterstallig onderhoud is  8 juli 
in beeld. Een collegebesluit is 
dan mogelijk. De handhaving 
wordt kort na de zomervakantie 
opgepakt om te versnellen.

Cie 
R&OB

11-5-
2017

De parkeerbeleidsnota wordt 
geëvalueerd, zodat eventueel op 
tijd bijgestuurd kan worden.

Van Dijk OB  De RIN nav de evaluatie van de 
parkeerbeleidsnota heeft op 31 
mei 2018 op de postlijst gestaan. 
MS 6/11: De evaluatie van de 
parkeernota staat op de 
beleidsplanning voor de tweede 
helft van 2019. 

Cie 
R&OB

11-1-
2018

Agp. 5. College informeert de raad 
zsm nadat hij in februari 2018 het 
stappenplan overdracht 
woonwagens heeft vastgesteld.

De Ruiter SD  4/7 - De financiele afwikkeling is 
24 juni besproken. Het 
achterstallig onderhoud is  8 juli 
in beeld. Een collegebesluit is 
dan mogelijk. De handhaving 
wordt kort na de zomervakantie 
opgepakt om te versnellen.

Cie 
R&M 

16-5-
2018

Zodra opportuun informeert het 
college / wethouder Van Extel de 
commissie mbt vliegenoverlast De 
Rips. In ieder geval volgt in juni 
een update.

Van 
Extel

VT  20180614: op 2 juli wordt een 
infobijeenkomst gehouden voor 
omwonenden in de Rips mbt 
vliegenoverlast. 20180828  een 
aantal omwonenden met 
klachten brengt op 5 sept. een 
bezoek aan ondernemer Van 
Deurzen. 20180906 Beraden 
over wijze van communiceren 
richting buurt. Dit zal medio 
sept/okt 2018 plaatsvinden. 
20181005 bijeenkomst vindt 
plaats op dinsdag 23 oktober. 
20181101 Op dinsdagavond 23 
oktober 2018 is er een 
bewonersbijeenkomst geweest 
in een klein gezelschap olv Rick 
Pulles en Janine Rechters. 
Hierbij waren zowel 
ondernemers als bewoners 
aanwezig. Tevens was de 
dorpsraad actief aanwezig. De 
opzet was gericht op het maken 
van de verbinding en het creëren 
van draagvlak om het 
maatschappelijk probleem, in 
gezamenlijkheid aan te pakken. 
Hierbij is een goede start 
gemaakt met deze 
laagdrempelige bijeenkomst. 
Actiepunten zijn opgesteld en 
medio januari / februari wordt er 
weer in een klein comité een 
bijeenkomst gepland. Doel 
hiervan is om aan de voorkant 
(proactie) van de problematiek te 
komen. 20190228 Op 20190225 
heeft een bijeenkomst plaats 
gevonden waarin afspraken voor 
preventie zijn gemaakt door 
ondernemers en bewoners. Nu 
afwachten of dit zijn vruchten 
afwerpt. 



Cie 
R&M 

13-6-
2018

Bp buitengebied -Opschonen lijst 
met cultuur historische objecten 
i.s.m. nieuwe kaders op dat punt.

van Extel VT  20180823 in okt/nov volgt 
hierover een B&W-info met 
overleg. 20181101 B&W info op 
16 januari 2019. 20180122 
Uitvoering opschonen lijst 2020-
2025.
20190124 Vaststellen beleid is 
uitgesteld. Op de planning staat 
het nu voor maart 2019. 
20190411 uitstel naar eind 
2019/begin 2020. 

Cie 
R&M 

13-6-
2018

Bp buitengebied - In de kadernota 
(begrotingsvoorstellen) inzichtelijk 
maken wat de status is van 
huisvesting arbeidsmigranten.

De Ruiter SD  20180813 Om verduidelijking 
gevraagd. 20180821 status 
huisvesting arbeidsmigranten 
wordt meegenomen in de 
planning mbt 
arbeidsmigrantenbeleid (zie 
toezegging raad 5-7-18). Daarna 
aanpassing in Bp buitengebied. 
20181101 Beleid huisvesting 
arbeidsmigranten 21-11-2018 in 
Cie en 13-12-2018 in raad. 
20190124 Vaststellen beleid is 
uitgesteld. 20190418 Er is een 
bijeenkomst ingepland op 5 juni 
met de gemeenteraad voor het 
bezoeken van een locatie en 
daarna een presentatie en 
napraten / discussie. Ook op 12 
juni staat een bezoek aan een 
locatie gepland. Daarna wordt 
bekeken hoe het verder gaat 
met het beleidsdocument over 
de huisvesting van 
arbeidsmigranten. 20190621 
Laatste stavaza ongewijzigd.

Cie 
R&M 

13-6-
2018

Het college plant een moment 
waarop hij de raadscommissie een 
presentatie kan geven over 
kavelsplitsing. De raadscommissie 
geeft nader aan waar haar 
informatiebehoefte meer concreet 
ligt

van Extel VT Afgedaan Wacht reactie raadscommissie 
af. 20180926 Evaluatie 
stedenbouwkundig toetskader 
kavelsplitsing binnengebied. Op 
26-9-2018 conform besloten 
door raad.

Cie 
R&M 

8-5-
2019

Wethouder van Dijk zegt toe dat de 
resultaten van de enquetes Bakel 
en Milheeze binnenkort verstrekt 
zullen worden aan de 
commissieleden. 

Van Dijk SP
P

Afgedaan 20190702 In week 27 zijn de 
gegevens verstrekt aan de 
ondernemersverenigingen 
OVM. OVB en BKG. De RIN 
voor de Raad wordt 
geagendeerd voor het college 
op 8 juli waarna de RIN 
verzonden kan worden naar 
de Raad.                                                         
20190520 De resultaten van 
Bakel zijn reeds besproken met 
OVB. De resultaten van 
Milheeze worden 13 juni 
besproken. 
Daarna zullen deze beide 
resultaten richting de 
gemeenteraad gecommuniceerd 
worden. 

Cie 
R&M 

20-6-
2019

Wethouder van Extel-van Katwijk 
zegt toe de zienswijze m.b.t de 
interim verordening Ruimte toe te 
mailen aan de commissieleden.

Van 
Extel

VT Afgedaan 20190702 Via de griffie 
zienswijze verstuurd.



Cie 
R&M 

20-6-
2019

Wethouder van Dijk zegt toe de 
werkwijze van de 
internetconsultatie toe te sturen. Ze 
zegt ook toe voor wat betreft de 
vrachtwagenheffing contact op te 
nemen met het MKB om hen te 
vragen hoe zij hierin zitten. 

Van Dijk SP
P

Afgedaan 20190702 De 
werkwijze  van de 

internetconsultatie is 
via de griffie 

verzonden. Met het 
MKB is contact 

opgenomen, zij hebben 
de informatie over de 

vrachtwagenheffing 
ontvangen en er is 

gevraagd hoe zij hierin 
zitten. Zie ook de 

reactie van 20190711 
BKG inzake 
wetvoorstel 

vrachtwagenheffing 
(postlijst raad 26-9)


